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Vegeu el vídeo al
mòbil amb el codi.

Taxa perutilitzar
caffetefes com a

escenar¡ de films

I El ple de la Diputació va
aprovar ahir una taxa de
300 euros per utilitzar les
carreteres propietat de
l'ens provincial com a es-
cenari per a rodatges cine-
matogràfics. Reñé va indi-
car que el20L2 han rebut
catorzn sol.licituds per fil-
mar espots publicitaris i al-
tres produccions audiovi-
suals en carreteres provin-
cials, especialment a la via
que comunica Solsona i
Coll de Jou. "Es un preu
simbòlic", va apuntar Re-
ñé, que va indicar que l'im.
port no varia en fi¡nció de
la durada de cada rodat-
ge i va apuntar que els in-
gressos sufragaran les me-
su¡es de seguretat que s'ha
d'adoptar a les carreteres
per filmar.

Reñé veu la resolució que inhabilita
lãlcalde d'Alpicat 

,,des 
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Polèmica pel pla d'ajudes a municipis en el ple de Ia Diputació

I LLEIDA lEl president de la Dipu-
tació, Joan Reñé, considera "des-
proporcionada" i "fora de lloc"
la sentència judicial que inhabi-
lita durant vuit anys l'alcalde
d'Alpicat i president del consell
del Segrià, Pau Cabré (CiU), per
delicte urbanístic. Reñé va dir
"entendre i compartir" la nega-
tiva de Cabré a dimitir, ja que la
resolució contra ell encara no és
ferma i el primer edil la recor-
rerà.

"Respecto la decisió del jut-
ge",va apuntar Reñé, tot i que
va destacar qué coneix Cabré i
rainsistir que és "honrat". Elpre-
sidentva fer aquestes declaraci-
ons després del ple provincial,
que va aprcvar el pla d'ajudes a
municipis dotat amb 13 milions.
Aquest pla va ser objecte de po-
lèmica ahir en el ple provincial,
malgrat que va ser aprovat per
unanimitat. Lioposició va recor-
dar que la dotació per a aques-
talínia de subvencions de quatre
anys és més reduida que l'ante-
rioç amb 26 milions entr¡e e12008
iel2072,i van demanar línies
d'ajudes addicionals. La porta-
veu de CiQ Rosa Pujol, va criti-
car que, en el mandat anterior,
amb PSC i ERC al govern, "els
va ser fàcil" fixar rura partida de
26 milions que "hatran de dotar-
se en pressupostos fins a720L5" .

El portaveu socialista, Miquel
Aguilà, i el d'ERC, J¿rme Gila-
bert, van apuntar que liquidar
els crèdits per a subvencions més
enllà de la durada de cada pla

El ple de la Diputació celebrat ahi¿

"és històric" a la Diputació, tam-
bé en mandats de CiU. Reñé hi
va intervindre per posar pau. "Sí
que és una cosa que s'ha fet sem-
pÍe" rva corroborar, i va expli-
car que, davant d'aquest costum,
intentaran "acabar el mandat
nets" de crèdits per ajudar els
municipis. "Si haguéssim prolon-
gat els pagaments podríem do-
tar el pla amb més diners, però
uec que els quevinguin després
de nosaltres han de començar
lliures de càrregues", va argu-
mentar. El nou pla permetrà des-
tinar el 50% de les ajudes a ca-
da municipi per a degpesa ordi-
nària i hi haurà un milió per a
camins.


